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The Tort liability and criminal for intentionally transmitting the Covid -19 virus

Abstract

Tort liability means a breach of a previous legal obligation that results in harm to others, and
this unlawful act may, in its penal perspective, constitute a crime, then penal responsibility is
established. The covid-19 pandemic has prompted jurisprudence to search for the foundations
of the responsibility of deliberately transmitting the virus to others. and the Algerian
legislator has resorted to strengthening the general rules in tort and penal responsibility with
legislative, and organizational amendments to limit the spread of infection, and preserve the
health and life of people.
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La Responsabilité délictuelle et pénale pour transmission intentionnelle du virus Covid-19

Résumé

La responsabilité délictuelle signifie une violation d'une obligation légale antérieure qui
entraine un préjudice pour autrui, cet acte illégal peut, dans sa perspective pénale, constituer
un crime, alors la responsabilité pénale est établie. La pandémie de Covid-19 a pousse la
jurisprudence a rechercher les fondements de la responsabilité de transmettre délibérément le
virus a autrui, et le législateur algérien a recouru au renforcement des régles générales en
matiere de responsabilité délictuelle et pénale avec des modifications législatives et
organisationnelles pour limiter la propagation du virus, l’'infection et préserver la santé et la
vie des personnes.

Mots-clés: Responsabilité, délictuelle, pénale, Covid 19, transmission, intentionnelle.
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